



Council of Europe

NEWS
Note
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

“Time to recognise that human rights principles apply also to sexual orientation and gender identity”

Strasbourg, 14.05.2008 - "Lesbians, gays, bisexuals and transgender people have the same rights as others", recalls Council of Europe Commissioner for Human Rights Thomas Hammarberg on the eve of the International Day against Homophobia. He points to the relevance of the Yogyakarta Principles for the protection of LGBT people's basic human rights, and encourages all States to build on them through concrete action.

The full text of this copyright-free article is available in English and French at :

http://www.coe.int/t/commissioner/Viewpoints/previous2008_en.asp

«Il est temps de reconnaître que les principes des droits de l'homme s'appliquent également à l'orientation sexuelle et à l'identité de genre»

Strasbourg, 14.05.2008 - «Les lesbiennes, homosexuels, bisexuels et transsexuels ont les mêmes droits que toute autre personne», rappelle le Commissaire aux Droits de l'Homme du Conseil de l'Europe, Thomas Hammarberg, à la veille de la Journée mondiale de lutte contre l'homophobie. Soulignant la pertinence des Principes de Jogyakarta dans la protection des droits fondamentaux des personnes LGBT, il encourage les Etats à les faire appliquer par des mesures concrètes.

Cet article libre de droits est mis à votre disposition en français et anglais à l'adresse suivante : http://www.coe.int/t/commissioner/Viewpoints/previous2008_fr.asp

ED077b08